
Gerçekten Haber Verir

3 EKİM 2024 PERŞEMBE YIL: 19 SAYI: 5586 FİYATI: 10 TL

Dinar’da 8 motosiklet
trafikten men edildi

Afyonkarahisar’ın Dinar
ilçesinde motosiklet
sürücülerine yönelik
polis tarafından yapılan
denetimde 8 adet
motosiklet trafikten
men edildi. /3’TE

1 kilo 662 gram skankla
yakalanan şahıs tutuklandı
Afyonkarahisar’da bir bağ evine
baskın düzenleyen polis ekipleri
1 kilo 662 gram skank isimli uyuş-
turucu ile ruhsatsız silahlar ele
geçirildi. Edinilen bilgilere göre,
Dinar İlçe Emniyet Müdürlüğüne
bağlı Narkotik Suçlarla Mücadele
Büro Amirliği ekipleri tarafından
Başmakçı ilçesinde bir şahsın
bağ evine baskın düzenlendi.
Baskında yapılan aramada farklı
ağırlıklarda ve farklı şekilde
paketlenmiş halde 1 kilo 662
gram skank isimli uyuşturucu ile
ruhsatsız av tüfeği ve tabanca ele
geçirildi. /3’TE

CCiinnsseell  ssaallddıırrıı
ssuuççuunnddaann  
aarraannaann  şşaahhııss
yyaakkaallaannddıı
Afyonkarahisar’da basit cinsel saldırı
suçundan 4 yıl 2 ay hapis cezasıyla
aranan şahıs jandarma tarafından
yakalandı./3’TE

AKÜ bilim insanlarının
TÜBİTAK 1005 proje başarısı

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Spor
Bilimleri Fakültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr.
Mehmet Yıldız’ın yürütücü olduğu, “Yeni Bir
Kuvvet Platformunun Geliştirilmesi ile
Güvenirlik ve Geçerliğinin Araştırılması” isimli
Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırma
Kurumu (TÜBİTAK)   1005 Ulusal Yeni Fikirler
ve Ürünler Araştırma Destek Programı proje-
si kabul edildi./2’DE

Sandıklı Kaymakamı ve
Belediye Başkanı’ndan
huzurevine ziyaret
1 Ekim Dünya Yaşlılar Günü dolayısıyla Sandıklı
Kaymakamı Önder Çengel ve Belediye Başkanı
Adnan Öztaş, Hüseyin Develi Huzurevi’ni ziyaret
etti. Ziyarette huzurevi sakinleriyle sohbet eden
Çengel ve Öztaş, yaşlıların gününü kutladI./2’DE

İl Jandarma Komutanlığı
ekipleri sürücüleri 
bilgilendirmeye devam 
ediyor. Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı, jandarma 
ekipleriyle birlikte traktör-
lerin gece/gündüz görünür-
lüğünü arttırmak amacıyla
“Reflektör Tak Görünür Ol”
faaliyeti kapsamında reflek-
tör dağıtımı yaptı./8’DE

Vali Yiğitbaşı 
TRAKTÖR SÜRÜCÜLERİNE
REFLEKTÖR DAĞITTI

DAR GELİRLİ VATANDAŞLARA 
BİN TL ISINMA YARDIMI

Afyonkarahisar Belediyesi Meclisi'nin Ekim Ayı Olağan
Toplantısı, Belediye Başkanvekili Ahmet Akkent yöneti-
minde yapıldı. Toplantının açılış konuşmasını yapan
Belediye Başkan Vekili Ahmet Akkent, Belediyenin çalış-
malarına ilişkin açıklamalarda bulundu. Açıklamaların
ardından toplantıya geçildi. Toplantıda dikkat çeken konu
Zafer Kart projesi oldu. /5’TE

14 yıl hapis cezasıyla
aranan şahıs yakalandı
Afyonkarahisar’da 14 yıl hapis cezasıyla
aranan şahıs jandarmanın başarılı takibi
sonrası yakalandı. /3’TE

GGEERRÇÇEEĞĞİİ  AARRAATTMMAAYYAANN  TTAATTBBİİKKAATT  

Afyonkarahisar İl Afet ve Acil Durum
Müdürlüğü tarafından, 2024 yılı TAMP
çerçevesinde  saha ve masabaşı tat-

bikatı düzenlendi. Tatbikat, AFAD eğitim
alanında gerçekleştirildi ve Afyonkarahisar
Işıklar kasabası meydana gelebilecek olası bir
6.1 büyüklüğündeki depreme karşı alınacak
önlemler ve müdahale süreçlerini kapsadı.
Tatbikata Vali Kübra Güran Yiğitbaşı AFAD
yöneticilerinin yanı sıra kamu kurum ve kuru-
luşlarının temsilcileri de katılım sağladı. 23 kuru-
mun katıldığı tatbikatta toplamda 1200 arama
kurtarma çalışanı ve gönüllüsü görev aldı.
Tatbikatta, olası afetlere karşı kriz anında yapıl-
ması gerekenler üzerine odaklanıldı. Senaryo

gereği simüle edilen deprem sırasında ekiplerin
koordinasyon becerileri, iletişim kabiliyetleri ve
afet yönetimi süreçleri test edildi. 

KOORDİNELİ ÇALIŞMALARLA
DEPREMZEDELER KURTARILDI 

Tatbikatta senaryo gereği kaza sonrası
yanan araca itfaiye ekipleri müdahale
ederek söndürdü. Araç içerisindeki yaralılar
çıkartılarak hastaneye sevk edildi. Yine senaryo
gereği depremde yıkılan bina enkazdan
depremzedeler arama köpeklerinin de
desteğiyle ekipler tarafından çıkartılarak güvenli
alanda kurulan sahra hastanelerine götürüldü.
Gaz, elektrik, su gibi arızalar ekipler tarafından
koordine edilerek çözümlendi. / HABER 8’DE

Kriz anında yapılması 
gerekenler üzerine 

odaklanıldı

Afyonkarahisar’da AFAD koordinesinde Türkiye Afet Müdahale Planı (TAMP) kapsamında
gerçeği aratmayan deprem tatbikatı gerçekleştirildi. Tatbikatta senaryo gereği yapılan 

arama kurtarma çalışmalarındaki koordinasyonun önemine dikkat çekildi.  

Emirdağ’da zincir
marketlere yönelik
denetim Afyonkarahisar’ın Emirdağ

ilçesin zincir marketlere yönelik
denetim gerçekleştirildi./3’TE

İKİNCİ HALK LOKANTAMIZ AÇILDI
Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın seçim vaatlerinden olan Halk
Lokantası’nın ikincisi de hizmete açıldı. Geçtiğimiz aylarda ilkini Engelsiz
Gastronomi Merkezi yanında hizmete açan Afyonkarahisar Belediyesi,
Halk Lokantasının ikincisini Anıt Kafe’de hizmete açtı. /4’TE

Aynı anda iki ayrı
kişisel sergi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Güzel
Sanatlar Fakültesi (GSF) Seramik Bölümü
Öğretim Görevlileri Aziz Baha Örken’in
“Zaman-Zaman” adlı Kişisel Seramik Sergisi
ile Hakan Pekyaman’ın “Döngü” adlı Kişisel
Seramik Sergisi, Afyonkarahisarlı sanatsever-
lerle buluştu. / 2’DE
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Vali Yiğitbaşı, Taşoluk’ta
brokoli hasadına katıldı

Vali Doç. Dr.
Kübra Güran
Yiğitbaşı,
Sinanpaşa
ilçesinde Köylere
Hizmet Götürme
Birliği desteği ve
İlçe Tarım ve
Orman
Müdürlüğü
koordinesinde
Taşoluk
beldesinde 3
yıldır ekimi
yapılan brokoli
hasadına katıldı.

Son yıllarda üretimi ve tüketimi hızla artan
bir lahanagil sebzesi olan brokoli, ülkem-
izde kışlık sebzeler arasında yer alıyor.

2022 yılından itibaren desteklenen proje kap-
samında ekimi yapılan brokoli de üreticinin yüzü
güldü. 2024 Yılı Temmuz Ayının 3. Haftasında
toprakla buluşan fideler Vali Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı’nın da katıldığı etkinlikte hasat edildi.  

200 DEKAR ALANDA ÜRETİM YAPILIYOR
Projede çiftçilere fide dağıtımı Sinanpaşa
Kaymakamlığı Köylere Hizmet Götürme Birliği
tarafından 2022 yılında 11 dekarlık alanda %75,
2023 yılında 60 dekarlık alanda %75, 2024 yılında
ise %60 hibeli desteklenerek toplamda 200 dekar-
lık alana ulaşmıştı. Proje ile birlikte türeticilere
toplamda 369 bin adet fide dağıtımı yapılmış oldu.
Her yıl ekim alanı artan brokoli de verim de
oldukça yüksek. Hem üreticiler hem de alım yapan
tüccarların yoğun ilgi gösterdiği brokoli, bölge
halkının da geçim kaynağı oldu.

ÜRETİLEN ÜRÜN 
BÜYÜKŞEHİRLERE GİDİYOR

İlçede ana ürün olarak yetiştirilen, tarımsal ürün-
lerden sonra ikinci ürün ekilişi önceki yıllarda hane
ihtiyacı kadardı.  Son yıllardaki brokoli fide destek-

lemeleriyle birlikte üreticiler hane ihtiyacı üretim-
den büyük çaplı üretime döndü. Üreticinin en
büyük kaygılarından biri olan pazar durumu, İlçe
Tarım ve Orman Müdürlüğünün de destekleriyle
ortadan kalktı. Hasat edilen ürünler, İstanbul,
Ankara, İzmir gibi büyükşehirlere sevk ediliyor.
2024 Yılı üretim sezonunda tarlada 25 TL/Kg
olarak başlayan fiyat bugün itibariyle 30 TL/Kg’ ye
ulaşırken, ana ürün hasat edildikten sonra yan
sürgünlerden gelen boyut ve ağırlık olarak az olan
ürünlerin de 15-20 TL aralığında satılması bek-
leniyor.

7,5 MİLYON GİRDİ SAĞLAYACAK
200 dekara ulaşan ekiliş alanıyla birlikte 300 ton
rekolte beklenen brokoliden ilçe ekonomisine 2 ay
gibi kısa bir sürede 7,5 Milyon TL net girdi
sağlanacak. Projede hedef 2025 yılı üretim sezo-
nuna ‘’Hedef 1 Milyon Fide ‘’ile başlayıp ekiliş
alanını 500 dekara çıkarmak. Üreticileri tarlada
ziyaret eden ve hasada da eşlik eden Vali
Yiğitbaşı, toprağı işleyen ve üretime destek olan
tüm üreticilere teşekkür etti. Üreticilerle sohbet de
eden Vali Yiğitbaşı, tarlanın yanı başında hasat
molası için hazırlanan meşhur katmerden de ikram
etti. >>İZZET IŞIK

AKÜ öğretim elemanlarından
aynı anda iki ayrı kişisel sergi

Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) Güzel Sanatlar
Fakültesi (GSF) Seramik
Bölümü Öğretim Görevlileri 
Aziz Baha Örken’in 
“Zaman-Zaman” adlı Kişisel
Seramik Sergisi ile Hakan
Pekyaman’ın “Döngü” adlı
Kişisel Seramik Sergisi,
Afyonkarahisarlı 
sanatseverlerle buluştu.

Sergi açılışı, AKÜ GSF Dekanı Prof. Dr. Şerife Ebru
Okuyucu’nun açış konuşması ve sanatçılara
teşekkür belgesi takdiminin ardından gerçekleştirildi.
Açılışta GSF Dekan Yardımcıları Dr. Öğretim Üyesi
Sena Coşkun ile Dr. Öğretim Üyesi Fevzi Nuri Kara,
Atatürkçü Düşünce Derneği Afyonkarahisar Şube
Başkanı Veli Cengiz, GSF Danışma Kurulu Üyesi
Gülenay Yalçınkaya ile birlikte öğretim elemanları,

öğrenciler ve çok sayıda Afyonkarahisarlı sanatsev-
er yer aldı. AKÜ M. Rıza Çerçel Kültür ve Sanat
Merkezi Sergi Alanında, aynı anda açılan iki ayrı
kişisel sergide, Aziz Baha Örken’in farklı teknik,
üslup ve pişirimlerle gerçekleştirdiği 26, Hakan
Pekyaman’ın da 25 adet seramik eseri, 26 Ekim tar-
ihine kadar sergilenmeye devam edecek. 
>>İHA

AKÜ bilim insanlarının
TÜBİTAK 1005 proje başarısı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Spor
Bilimleri Fakültesi Öğretim Üyesi Doç.
Dr. Mehmet Yıldız’ın yürütücü olduğu,
“Yeni Bir Kuvvet Platformunun
Geliştirilmesi ile Güvenirlik ve
Geçerliğinin Araştırılması” isimli Türkiye
Bilimsel ve Teknolojik Araştırma
Kurumu (TÜBİTAK)   1005 Ulusal Yeni
Fikirler ve Ürünler Araştırma Destek
Programı projesi kabul edildi.
Spor Bilimleri Fakültesi Öğretim
Üyesi Dr. Öğretim Üyesi Zeki
Akyıldız ve Mühendislik Fakültesi
Biyomedikal Bölümü Öğretim
Üyesi Doç. Dr. Uğur Fidan’ın
araştırmacı olarak yer aldığı “Yeni
Bir Kuvvet Platformunun
Geliştirilmesi ile Güvenirlik ve
Geçerliğinin Araştırılması” isimli
projede; yük hücreleri kullanılarak
atletik performans ve rehabilitasy-
on alanlarının ihtiyaç duyduğu veri-
leri sağlayabilen yeni bir kuvvet
platformu geliştirilmesi amaçlanıy-
or.
PROJEDE VERİLER OTOMATİK

İŞLENECEK
Araştırmacı Spor Bilimleri Fakültesi
Dr. Öğretim Üyesi Zeki Akyıldız,

projenin iki aşamadan oluşacağını
ifade etti. Akyıldız, “Birinci aşama-
da; kuvvet platformu sisteminin
donanım, yazılım ve mekanik özel-
liklerinin geliştirilmesi gerçekleştir-
ilecekken, ikinci aşamada geliştir-
ilen sistemin statik ve dinamik
kuvvet ölçümlerinde güvenirlik ve
geçerlik testleri yapılacaktır.
Platformun yazılımında spor, egz-
ersiz ve fizyoterapi literatürde ve
pratik kullanımda en çok tercih
edilen testler olan; Patlayıcı Kuvvet
Testleri, İzometrik Kuvvet Testleri,
Dinamik Kuvvet Testleri ve Denge
Testleri ara yüzünde veriler
otomatik olarak işlenerek gösterile-
cektir” dedi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Sandıklı Kaymakamı ve Belediye
Başkanı’ndan huzurevine ziyaret

1 Ekim Dünya Yaşlılar Günü dolayısıyla Sandıklı
Kaymakamı Önder Çengel ve Belediye Başkanı
Adnan Öztaş, Hüseyin Develi Huzurevi’ni ziyaret
etti. Ziyarette huzurevi sakinleriyle sohbet eden
Çengel ve Öztaş, yaşlıların gününü kutladı.

Başkan Öztaş, “Yaşlılarımız, toplumumuzun
temel direkleridir. Onların kıymetini bilmek ve her
zaman yanlarında olmak bizim en önemli görev-
lerimizden biridir,” dedi. 
>>FAHRİYE ÇIRACI
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14 yıl hapis cezasıyla
aranan şahıs yakalandı

Afyonkarahisar’da 14 yıl hapis cezasıyla aranan
şahıs jandarmanın başarılı takibi sonrası yakalandı.

Edinilen bilgilere göre,
Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığına bağlı ekipler tarafın-
dan aranan şahısların yakalan-
masına yönelik çalışma başlatıldı.
Yapılan incelemede M.U., isimli
şahsın ‘hırsızlık, mala zarar verme,
adet gereği açıkta bırakılmış eşya
hakkında hırsızlık, hükümlü ve
tutuklunun kaçması, herkesin gire-
bileceği bir yerde bırakılmakla bir-
likte kilitlenmek suretiyle hırsızlık’
suçundan 14 yıl hapis cezasıyla
arandığı tespit edildi. Ardından şah-
sın peşine düşen ekipler şüpheliyi
gözaltına aldı. Şahıs işlemlerinin
ardından sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak cezaevine
gönderildi. >>İHA

Cinsel saldırı suçundan 
aranan şahsı jandarma yakaladı

Afyonkarahisar’da
basit cinsel saldırı
suçundan 4 yıl 2 ay
hapis cezasıyla
aranan şahıs 
jandarma tarafından 
yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığına bağlı ekipler tarafından
aranan şahısların yakalanmasına yönelik çalış-
ma başlatıldı. Yapılan incelemede S.Ç., isimli
şahsın basit cinsel saldırı suçundan 4 yıl 2 ay
hapis cezasıyla arandığı tespit edildi. Ardından

şahsın peşine düşen ekipler şüpheliyi Dinar ilçe-
si Çağlayan köyünde yakalayarak gözaltına aldı.
Şahıs işlemlerinin ardından sevk edildiği
mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine
gönderildi. 
>>İHA

Emirdağ’da zincir marketlere
yönelik denetim

Afyonkarahisar’ın Emirdağ
ilçesin zincir marketlere yönelik

denetim gerçekleştirildi.
Emirdağ İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü ekipleri tarafından
zincir marketlere yönelik fiyat, son kullanma tarihi ve gramaj
gibi konularda denetim yapıldı. Denetim çerçevesinde
ilçedeki çok sayıda zincir marketin şubesi ziyaret ederek
gerekli kontroller yapıldı. Denetimlerin ilerleyen günlerde de
süreceği kaydedildi. >>İHA

Dinar’da 8 motosiklet
trafikten men edildi
Afyonkarahisar’ın Dinar ilçesinde motosiklet
sürücülerine yönelik polis tarafından yapılan

denetimde 8 adet motosiklet trafikten men edildi.
Polis ekipleri tarafından ilçe merkezinde gerçek-
leştirilen denetimde 13 motosiklet sürücüsü dur-
durularak evrak kontrolleri yapıldı. Denetimde
çevreye rahatsızlık veren, sürücü belgesiz araç
kullanmak, tescili zorunlu aracı plakasız kullan-
mak, motosiklet kullanırken koruyucu başlık kul-
lanmak gibi kurallara uymayan 8 motosiklet trafik-
ten men edildi. Denetimlerin ilerleyen günlerde
de süreceği kaydedildi. >>İHA

Emirdağ Belediye Başkan
Yardımcısı Kalender İtfaiye
Personelleriyle bir araya geldi

Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet Emin Kalender, 24
Eylül - 1 Ekim tarihleri arasında kutlanan İtfaiyeciler Haftası

dolayısıyla itfaiye personellerimiz ile bir araya geldi.
Yirmi dört saat esasıyla görev yapan ve mesai
mefhumu gözetmeden çalışan itfaiye ekiplerimize
Belediye Başkanı Serkan Koyuncu'nun selamları
ve iyi dileklerini ileten Başkan Yardımcısı Mehmet
Emin Kalender, "Her türlü acil durumda canları

pahasına mücadele eden kahraman itfaiye teşki-
latının İtfaiye Haftası'nı kutluyorum” diyerek
İtfaiye erlerimize görev ve çalışmalarında
başarılar diledi. 
>>İZZET IŞIK

Bağ evinde 1 kilo 662 gram skankla
yakalanan şahıs tutuklandı

Afyonkarahisar’da bir bağ evine baskın
düzenleyen polis ekipleri 1 kilo 662 gram skank

isimli uyuşturucu ile ruhsatsız silahlar ele geçirildi.
Edinilen bilgilere göre, Dinar İlçe Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Narkotik Suçlarla Mücadele
Büro Amirliği ekipleri tarafından Başmakçı
ilçesinde bir şahsın bağ evine baskın düzenlendi.
Baskında yapılan aramada farklı ağırlıklarda ve
farklı şekilde paketlenmiş halde 1 kilo 662 gram
skank isimli uyuşturucu ile ruhsatsız av tüfeği ve
tabanca ele geçirildi. Olayın ardından gözaltına
alınan şahıs sevk edildiği mahkeme tarafından
tutuklanarak cezaevine gönderildi. >>İHA
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Tic. Ltd. Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MUHİTTİN YEŞİLAY

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
MEVLÜT TINAS

3  EKİM  2024  PERŞEMBE
SAYI : 5586  KURULUŞ: 19 ARALIK 2005
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E- MAİL ADRESİ

info@afyonanahaber.com.tr

Adres: Organize Sanayi Bölgesi 4. Cadde 1. Sokak No: 8
AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33  / UETS Adresi:25949-68416-49254
Fax : (0.272) 221 15 82
Baskı : Kocatepe Gazetesi Baskı Tesisleri
Hacı Abdurrahman Mah. Kurtuluş Cad. Aynıoğlu Cami
Sokak No: 3 AFYONKARAHİSAR
Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder.

ATAY
Tuzpazarı Caddesi No: 16

212 18 90
TUGRUL

ESKİ DEVLET HASTANESI KARSISI 
213 98 78

ÖZEL
11 Nolu Sağlıkocağı yanı Harbiş 

276 30 26

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

İKİNCİ HALK LOKANTAMIZ AÇILDI
Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın seçim vaatlerinden olan Halk Lokantası’nın ikincisi de

hizmete açıldı.  Geçtiğimiz aylarda ilkini Engelsiz Gastronomi Merkezi yanında hizmete açan
Afyonkarahisar Belediyesi,  Halk Lokantasının ikincisini Anıt Kafe’de hizmete açtı.   

Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın ev sahipliğinde,
yoğun bir katılımla gerçekleşen açılış törenine;
Cumhuriyet Halk Partisi İl Başkanı Faruk Duha Erhan,

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, Saadet Partisi İl
Başkanı Beytullah Karataş, Büyük Birlik Partisi İl Başkanı
Süleyman Çağlar, Demokrat Parti İl Başkanı Hikmet Bülbül,
Gelecek Partisi İl Başkası İl Başkası Niyazi Ertaş, Zafer Partisi
İl Başkanı Av.Gökhan Katırcı, Cumhuriyet Halk Partisi Merkez
İlçe Başkanı Av.Büşra Dişçioğlu Çetinöz, Cumhuriyet Halk
Partisi Kadın Kolları Başkanı Makbule Abay, Yeniden Refah
Partisi Merkez İlçe Başkanı Mehmet Arık, Deva Partisi İl
Yönetim Kurulu Üyesi Kazım Çelikkol, Belediye Meclis Üyeleri,
Sivil Toplum Örgütlerinin temsilcileri ve çok sayıda vatan-
daşımız katıldı.  Anıt Kafe’nin içinde hizmete giren ikinci Halk
Lokantamız, hafta içi ve Cumartesi günleri 11.30 - 14.30 saat-
leri arasında açık, Pazar günleri ve resmi tatillerde ise kapalı
olacak. Halk Lokantalarımızda dört çeşit yemek 75 liradan
satılmaya devam edecek.

SEÇİM VAATLERİ TEK TEK HAYATA GEÇİYOR
Açılış töreninde konuşan Belediye Başkanı Burcu Köksal, Halk
Lokantası projesinin seçim vaatlerinden biri olduğunu hatır-
latarak sözlerini bir bir yerine getireceğini ifade etti.
Afyonkarahisar için anlamlı bir adım daha atmanın mutlu-
luğunu yaşadıklarını dile getiren Başkanımız Burcu Köksal,
“İlkini 30 Temmuz’da büyük bir heyecanla hizmete açtığımız
Halk Lokantamız, yoğun ilgi gördü. Şimdi ise bu güzel projem-
izin ikinci halkasını hep birlikte hayata geçiriyoruz. Seçim döne-
minde verdiğimiz sözleri birer birer gerçekleştirmenin gururunu
yaşıyoruz.” dedi. Belediyeciliğin yalnızca asfalt sermek ya da
çöp toplamaktan ibaret olmadığına dikkat çeken Başkan Burcu
Köksal, “Belediyecilik, halkın yanında olmaktır. Yoksullukla,
geçim sıkıntısıyla mücadele eden halkımızın bir nebze olsun
nefes almasını sağlayabilmektir. İşte bugün burada, bu
anlayışımızı bir kez daha somutlaştırarak, sizler için çalışmaya
devam ediyoruz." ifadelerini kullandı. 

"HALK LOKANTALARIMIZ, 
DAYANIŞMANIN SİMGESİDİR"

Halk Lokantalarımızın yalnızca ucuz yemek sunmanın
ötesinde, toplumsal dayanışmayı güçlendiren projeler
olduğunu vurgulayan Belediye Başkanımız Burcu Köksal, "Biz
buna toplumcu belediyecilik diyoruz. Halk Lokantalarımız, halk-
tan yana, halk için çalışmanın önemli bir simgesidir. Hijyenik
koşullarda hizmet veren bu lokantalarımızda uygun fiyata,
sağlıklı ve lezzetli yemeklerle vatandaşlarımızı buluşturuyoruz.
Burada amacımız hiçbir zaman esnafımıza rakip olmak değil.
Biz rekabet değil, dayanışma için buradayız. Amacımız, geçim
sıkıntısı çeken veya öğlen sıcak bir kap yemek isteyen vatan-
daşlarımızın yanında olmak. Bu zor günlerde vatan-
daşlarımızın, hemşehrilerimizin yalnız olmadıklarını bilmelerini
isterim." dedi.

"CUMHURİYETİN ÇOCUKLARI OLARAK HALKÇILIK
ANLAYIŞINI YAŞATACAĞIZ"

Cumhuriyetimizin değerlerine ve halkçılık ilkesine olan
bağlılığını dile getiren Başkanımız Burcu Köksal,
"Cumhuriyetin çocukları olarak, Cumhuriyetimizin kurucusu
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün izinden giderek, onun halkçılık
anlayışını şehrimizde yaşatmaya çalışıyoruz. Biz, belediyem-
izin tek kuruşunu bile boşa harcamadan, namusumuz gibi
koruyarak halkımızın hizmetine sunuyoruz. Bugün açılışını
yaptığımız bu ikinci Halk Lokantamız, şehrimizdeki tüm vatan-
daşlarımızı aynı sofrada buluşturacak. Bu lokanta, toplumsal
adaletin, dayanışmanın ve paylaşmanın bir simgesi olacaktır."
dedi. Afyonkarahisar’ımızı daha güçlü ve dayanışmacı bir şehir
haline getirme çabalarını sürdüreceklerini belirten Başkan

Burcu Köksal, açılışı yapılan İkinci Halk Lokantası’nın şehrim-
ize ve vatandaşlarımıza hayırlı olmasını diledi.

"BURCU BAŞKANIMIZIN İLK ALTI
AYDA YAPTIKLARI, ÖNÜMÜZDEKİ 

BEŞ YILIN TEMİNATIDIR"
Halk Lokantası’nın açılışında yaptığı konuşmada, Belediye
Başkanı Burcu Köksal ve ekibine teşekkür eden Cumhuriyet
Halk Partisi İl Başkanı Faruk Duha Erhan, “Bu lokantanın
şehrimize hayırlı olmasını diliyorum. Burcu Başkanımızın ilk altı
ayda yaptıkları, önümüzdeki beş yılda yapacaklarının temi-
natıdır.” dedi. Cumhuriyet Halk Partisi iktidarında hiçbir
çocuğun yatağa aç girmeyeceğini vurgulayan İl Başkanı Faruk
Duha Erhan, “Afyonkarahisar her gün daha da güzelleşiyor ve
sosyalleşiyor. Şehrimiz artık kültür ve sanatla mutlu bir şehir
haline geliyor” diye konuştu. 

"AFYONKARAHİSAR’IMIZIN HİZMETLERİ 
İÇİN BİR ARAYA GELİYORUZ"

Belediye Başkanı Burcu Köksal’a ve ekibine teşekkür eden İYİ
Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ise “Siyasi farklılık-
larımıza rağmen Afyonkarahisar’ımızın hizmetleri için bir araya
geliyoruz. Ekonomik şartların zorlaştığı bu dönemde,
belediyemizin sosyal belediyecilik anlayışıyla halkımıza destek
olması çok kıymetli. İkinci Halk Lokantası’nın vatandaşlarımıza
hayırlı olmasını diliyorum” ifadelerini kullandı. 

"PAYLAŞMANIN VE YARDIMLAŞMANIN 
YENİDEN HATIRLANMASI GEREK"

Belediyenin yapmış olduğu hizmetlerden duyduğu mem-
nuniyeti dile getiren Saadet Partisi İl Başkanı Beytullah Karataş
ise yoksulluğun kader olmadığını belirterek, “İnsanların temel
ihtiyaçlarına erişebilmesi, insani bir haktır. Bu noktada
belediyeler, toplumun ihtiyaçlarını karşılamak için büyük bir rol
üstlenir. Maalesef ülkemizde her on kişiden dördü, sofrasına
düzenli olarak et ya da tavuk koyamıyor. Bu sıkıntılı dönemde
açılan Halk Lokantası gibi projeler, paylaşmanın ve yardımlaş-
manın ne kadar önemli olduğunu bir kez daha hatırlatıyor. Bu
güzel hizmet için Belediye Başkanımız Burcu Köksal ve ekib-
ine teşekkür ediyorum” ifadelerini kullandı. Sosyal işletmelerin
sayısının artması gerektiğini ifade eden Büyük Birlik Partisi İl
Başkanı Süleyman Çağlar ise bu tür projelere öncülük eden
Belediye Başkanımız Burcu Köksal ve tüm ekibine teşekkür
etti. İl Başkanı Süleyman Çağlar, bu tür sosyal projelerin
toplumun refahını artıracağına olan inancını dile getirerek, yeni
Halk Lokantası’nın hayırlı olmasını diledi.

“ŞEHRİMİZİN YARARINA OLACAK HER ÇALIŞMADA
YANINIZDAYIZ”

Belediye Başkanı Burcu Köksal’a davetlerinden dolayı
teşekkür eden Demokrat Parti İl Başkanı Hikmet Bülbül ise
Başkanımız Burcu Köksal’ın Afyonkarahisar için birlik ve
beraberlik örneği sergilediğini belirten Bülbül, “Şehrimizin
yararına olan her çalışmada Başkan Köksal’ın yanında ola-
cağız. Kendisine başarılarının devamını diliyoruz” şeklinde
konuştu.

“BAŞKAN KÖKSAL, BÜYÜK PROJELERE İMZA ATA-
BİLECEK GÜCE VE KARARLILIĞA SAHİP”

Afyonkarahisar’daki birlik ve beraberliğin önemine vurgu yapan
Gelecek Partisi İl Başkanı Niyazi Ertaş ise böylesi zorlu bir
ortamda Halk Lokantası gibi bir hizmeti şehrin kullanımına
sunan Belediye Başkanımız Burcu Köksal’ın, önümüzdeki
süreçte daha büyük projelere imza atabilecek güce ve karar-
lılığa sahip olduğunu belirtti. Ayrıca, Başkanımız Burcu
Köksal’ın sözlerinin arkasında duran bir başkan olduğunu
söyleyen Niyazi Ertaş, “Bir süre önce açtığı ilk Halk
Lokantası’ndan sonra bugün ikinci Halk Lokantası’nı da
şehrimize kazandırdı. Gelecek Partisi olarak kendisini kutluy-
or ve bu yeni sosyal işletmenin Afyonkarahisar’a hayırlı
olmasını temenni ediyorum” ifadelerini kullandı.
Konuşmaların ardından Belediye Başkanı Burcu Köksal ve il
protokolü, Halk Lokantası’nın açılış kurdelesini kesti. Açılışın
ardından lokantayı gezen Başkanımız Burcu Köksal ve mis-
afirler, yemeklerin tadına baktı. Halkın yoğun ilgisiyle
karşılanan açılışta Belediye Başkanı Burcu Köksal, Halk
Lokantası projesinin vatandaşlar için önemini bir kez daha
vurguladı. Başkanımız halkımızın yararına yönelik projelerle
Afyonkarahisar'ımızın her geçen gün daha yaşanabilir bir
şehir haline geleceğini sözlerine ekledi.>>ANAHABER

Omurilik yaralanmalarında 
erken tedavi hayati öneme sahip

Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon Uzmanı Dr. Nurhan Barutçu, omurilik
yaralanmalarında erken tedavinin iyileşme sürecini hızlandırdığını söyledi.

Beklenmedik olaylar sonucunda
meydana gelen omurilik yaralan-
maları kişide ciddi sorunlara
neden olabiliyor. Bazı omurilik
hasarlarında beyin ile vücut
arasındaki sinir sinyallerinin
iletişimi kesintiye uğrayabiliyor.
Bunlara bağlı olarak kollarda ve
bacaklarda kuvvet, his, refleks
kaybı, vücutta ise mesane ve
bağırsakta fonksiyon kaybı gibi
durumlar görülebiliyor. Eskişehir
Fizyomer Terapia Estetica Denta
Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon
Tıp Merkezi Fizik Tedavi ve
Rehabilitasyon Uzmanı Dr.
Nurhan Barutçu, omurilik
yaralanmaları ile ilgili bilgiler
verdi.

“HIZLICA FİZİK TEDAVİ VE
REHABİLİTASYONA
BAŞLANMALIDIR”
Yaralanmaların nasıl meydana
geldiği hakkında konuşan

Barutçu, “Omurilik yaralanmaları
genellikle ani ve beklenmedik
olaylar sonucunda ortaya çıkar.
Bunlar trafik kazaları, yüksekten
düşme, silah ve spor yaralan-
maları gibi durumlardır. Omurilik
yaralanmalarında fizik tedavi ve
rehabilitasyon oldukça önemlidir.
Omurilik yaralanmalarının belirti-
leri yaralanmaların yerine ve şid-
detine göre değişkenlik gösterir.
Omurilik yaralanması boyun böl-
gesinde olduysa tüm vücutta
ciddi fonksiyon kaybına neden
olabilir. Ancak sırt-bel böl-
gesinde olduysa sadece bacak-
ları etkileyebilir. Omurilik
yaralanmalarında genellikle cer-
rahi gereklidir” dedi.>>İHA
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Afyonkarahisar Belediye Meclisi toplandı
DAR GELİRLİ VATANDAŞLARA BİN TL ISINMA YARDIMI
Afyonkarahisar Belediyesi Meclisi'nin Ekim Ayı Olağan Toplantısı, Belediye Başkanvekili Ahmet Akkent yönetiminde yapıldı. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan
Belediye Başkan Vekili Ahmet Akkent,
Belediyenin çalışmalarına ilişkin açıkla-

malarda bulundu. Açıklamaların ardından toplantıya
geçildi. Toplantıda dikkat çeken konu Zafer Kart pro-
jesi oldu. Meclis’te yapılan değerlendirmeler net-
icesinde ihtiyaç sahibi ailelere  Zafer Kart kapsamın-
da dört ay boyunca aylık 1000 TL tutarında ısınma
yardımı verilmesi kararlaştırıldı.

AFYONKARAHİSAR’DA
LEZZET ŞÖLENİ YAŞANDI

27-29 Eylül tarihleri arasında bu yıl altıncısı
gerçekleştirilen Uluslararası Gastro Afyon Turizm
ve Lezzet Festivali’nin büyük bir coşku ve katılım-
la gerçekleştiğine dikkat çeken Belediye Başkan
Vekili Ahmet Akkent, “Bu seneki festivalimizde
rekor denemesini başarıyla sonuçlandırdık.
Afyon’umuzun kadim lezzeti Afyon lokumunu,
114 metre 70 santim uzunluğunda tüm pay-
daşlarımız, Kent Konseyimiz, işletmecilerimiz,
üniversitemiz ve vatandaşlarımızın katılımıyla
yaparak Guinness Rekorlar Kitabı listesine girmeyi
başardık. Biliyorsunuz, bu etkinliğimizi tarihi Uzun
Çarşımızda gerçekleştirdik. Böylelikle tarihi ve lezzeti
bir arada birleştirerek etkinliğimizi görsel bir şölenle
süslemiş olduk. Cumhuriyetimizin 101. yılı anısına
hazırlanan 114 metre 70 cm uzunluğundaki lokum,
şehrin mutfak mirasının bir parçası olarak kayıtlara
geçmiş oldu. Afyonkarahisar, UNESCO tescilli mut-
fağı ile sadece bir lezzet şehri olmanın ötesinde, tar-
ihin, kültürün, mücadelenin ve sevginin harman-
landığı bir medeniyet hazinesi olarak dünyayla
buluştu.” dedi.

AMBARYOLU’NDA ÇİFT 
SIRA PARK YAPMAYALIM!

Ambaryolu’nun çift yöne dönüştürülmesi
konusundaki çalışmalara da dikkat çeken Başkan
Vekili Ahmet Akkent, çalışmaların kısa sürede
tamamlandığına dikkat çekti. Afyonkarahisar
trafiğini rahatlatmayı hedeflediklerini belirten
Belediye Başkan Vekili Akkent, “Ambaryolunun
çift yönlü olarak trafiğe açılmasıyla birlikte bölge
esnafını ve vatandaşları ziyaret ederek uygulama
hakkında onların görüşlerini aldık ve uygulamayı
yerinde gördük. Vatandaşlarımızdan tek isteğimiz,
Ambaryolun'nda çift sıra park yapmamaları ve

trafik kurallarına uymalarıdır. Bu konuda hepimizin
aynı hassasiyeti taşıdığına inanıyorum. Bundan
önce olduğu gibi, bundan sonra da sözlerimizi tut-
maya ve hizmetlerimizi gerçekleştirmeye devam
edeceğiz.” diye konuştu.

GAZİLER BİZİM ONURUMUZDUR
19 Eylül Gaziler Günü dolayısıyla yapılan etkin-
likleri de değerlendiren Başkan Vekili Ahmet
Akkent, “Gazilerimiz Cumhuriyetimizin temi-
natıdır. Gazilerimiz, milletimizin onur ve gurur
kaynağıdır. Vatan sevgisi, fedakârlık ve cesaretin
en yüce sembolleri olan gazilerimiz, ülkemizin
bağımsızlığı ve milletimizin onuru için tarihin en
zorlu anlarında dahi geri adım atmayan kahra-
manlarımızdır. Bu anlamlı günde, Türkiye
Cumhuriyeti’nin kurucusu Ulu Önderimiz Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’e ‘Gazi’ unvanının veril-
işinin 103. yıldönümünü anarken, aynı zamanda
tüm gazilerimize duyduğumuz minnet ve saygıyı
bir kez daha ifade etmekten onur duyuyorum.”
ifadelerini kullandı.

BELEDİYEMİZ HER ALANDA ÇALIŞIYOR
Afyonkarahisar Belediyenin gerek kültürel, gerek
sportif, gerekse sanatsal etkinliklerine ara verme-
den devam ettiğine dikkat çeken Başkan Vekili
Ahmet Akkent, “Afyonkarahisar Belediyesi olarak
kültürel, sportif ve sanat etkinliklerimiz yoğun bir
şekilde devam ederken, kış ayları girmeden
asfalt, yol, kaldırım, park-bahçe, tamir-tadilat ve
yenileme çalışmalarımızı da hızlandırdık. Yine
zabıta, temizlik, ulaşım, su ve itfaiye gibi hizmet-
lerimize de rutin olarak devam etmekteyiz.
İlimizin tanıtımı, esenliği ve estetiği; vatan-
daşlarımızın huzur ve mutluluğu için canla başla
çalışan, karar alma ve yön verme kademesindeki
siz değerli meclis üyesi arkadaşlarıma ve ayrıca
tüm mesai arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum.”
diye konuştu.

DAR GELİRLİ VATANDAŞLARA
ISINMA YARDIMI

Açıklamaların ardından toplantının gündemine
geçildi. 2025 Yılı Performans Programı, 2025 Yılı
Bütçesi ve 2025 yılında uygulanacak gelir ve su
tarifelerinin belirlenmesine ilişkin teklifler, Plan ve
Bütçe Komisyonuna havale edildi. Zafer Kart kap-
samında ihtiyaç sahibi vatandaşlara ısınma

yardımı sağlanması hususunda Eğitim, Kültür,
Gençlik ve Spor Komisyonu'nun raporu değer-
lendirildi. Meclis’te yapılan değerlendirme net-
icesinde Zafer Kart Projesi kapsamında ihtiyaç
sahibi ailelere dört ay boyunca aylık 1000 TL
tutarında ısınma yardımı verilmesi kararlaştırıldı.
Başvurularda Sosyal Hizmet ve Yardım Esasları
Yönetmeliğine uygun kriterlere göre hareket
edileceği, değerlendirmelerin ise buna göre
yapılacağı açıklandı. 

GÜNDEM MADDELERİ DETAYLANDIRILDI
Toplantıda Rahvan Atlı Spor Merkezi'ndeki binici-
lik ve bakım ücretleri tespit edildi.  Ayrıca, ilimiz
merkezine, köy kasaba ve ilçelerden yolcu taşı-
macılığı yapan araçların güzergahları yeniden

belirlendi. Kapalı otoparkların işletilmesine yöne-
lik düzenlemeler ve hız kesici talepleri gibi trafik
komisyonu raporları da meclis üyelerinin oylarına
sunuldu.

ŞEHİR İMAR PLANLARI
ÜZERİNE GÖRÜŞMELER

Meclis toplantısında şehir imar planına yönelik çeşitli
maddeler de ele alındı. Özellikle, TAKS/KAKS alan-
larının emsallerine dönüştürülmesi, yeni ticari alanlar
ve imar plan tadilatları gibi konularda alınacak karar-
lar Bayındırlık ve İmar Komisyonu raporlarına göre
değerlendirildi. Ekim ayı meclis toplantısının sonun-
da, bir sonraki toplantının 1 Kasım Cuma saat
18.00’de yapılması oy birliği ile kabul edildi.
>>HÜDAYİ ACAR

Rektör Yardımcısı Peker’den Fransa’da
önemli ziyaret ve iş birliklerine katıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) Rektör Yardımcısı Prof.
Dr. Murat Peker ve Uluslararası
İlişkiler Uygulama ve Araştırma
Merkezi (UİM) Müdür Yardımcısı
Doç. Dr. Fatih Güngör yurt
içinde ve yurt dışında yaptığı
çalışmalarla daha çok 
öğrenciye ve personele 
yurt dışında staj, öğrenim ve
deneyim imkânı sunmak için
Fransa’nın La Roche Sur Yon
şehrinde bulunan Catholic
University of Vendée’de 
gerçekleştirilen “Ortak 
Günleri” etkinliğine katıldı.

Etkinliğe Amerika Birleşik Devletleri,
Kanada, İrlanda, İtalya, Rusya ve diğer
ülkelerden gelen üniversite temsilcileriyle bir

araya gelen heyetler, öğrenci değişimleri ve
akademik iş birlikleri üzerine görüş alışverişinde
bulundu. Toplantıda, öğrenci değişim programlarının
daha verimli yürütülmesi için daha iyi uygulamalar ve
işbirliği fırsatları tartışıldı. Catholic University of
Vendée’de Erasmus+ kapsamında öğrenim gören
AKÜ öğrencileriyle de bir araya gelen Prof. Dr. Murat
Peker ve Doç. Dr. Fatih Güngör, öğrencilerle verimli
bir toplantı gerçekleştirdi ve öğrencilerin Catholic
University of Vendée’de üniversitesi hakkındaki
görüşlerini dinledi.

ERASMUS+ VE İŞ BİRLİĞİ 
ÇALIŞMALARI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Fransa’nın Toulouse şehrinde düzenlenen
EAIE2024 eğitim fuarına da katılan üniversite heyeti,
fuar boyunca birçok oturuma katılarak ve çeşitli
kurum ve üniversitelerin stantlarını ziyaret etti. Yeni
Erasmus+ ve iş birliği anlaşmaları üzerine önemli
çalışmalar gerçekleştirdi. EAIE2024 eğitim fuarında

240’tan fazla oturum, 200’ün üzerinde üniversite ve
kurum standı ile birlikte 7 bin 300 katılımcının yer
aldı. Fuar boyunca, Afyon Kocatepe Üniversitesinin
tanıtım materyalleri ve promosyon ürünlerine dair
fikir alışverişinde bulunan heyet, Türkiye Ulusal
Ajansı standını ziyaret ederek, Türk üniversitelerinin
uluslararası fuarlardaki görünürlüğünü artırmak
adına yapılabilecekler hakkında Ulusal Ajans
Başkanı İlker Astarcı ile görüştü. Ayrıca heyet, fuar-
da stant açan diğer Türk üniversiteleri ile de bir araya
gelerek, ileriki yıllarda fuarlara stant açma maliyetleri
ve süreçleri üzerine değerlendirmelerde bulunuldu.
Prof. Dr. Murat Peker ve Doç. Dr. Fatih Güngör, fuar
sırasında mevcut Erasmus+ anlaşmaları olan veya
anlaşma sürecindeki üniversitelerle toplantılar
yaparken, henüz ortaklık kurulmamış üniversitelere
de Afyon Kocatepe Üniversitesinin yatırımları ve
öncelikleri hakkında bilgilendirmelerde bulundu.
Ayrıca, Romanya Rektörler Konseyi tarafından
davet edilen üniversite heyeti, programa katılarak
gözlem yapma fırsatına sahip oldu. 
>>MEVLÜT TINAS
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: 
İSRAİL'İ ÇOK NET BİR ŞEKİLDE UYARIYORUM, LÜBNAN'A KARA HAREKATININ 
SONUÇLARI, GEÇMİŞTEKİ İŞGALLERİNE BENZEMEYECEKTİR
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, ”Vadedilmiş topraklar hezeyanıyla hareket eden İsrail yönetiminin,

Filistin ve Lübnan'dan sonra gözünü dikeceği yer bizim vatan topraklarımız olacaktır. İsrail'i çok net bir 
şekilde uyarıyorum, Lübnan'a kara harekatının sonuçları, geçmişteki işgallerine benzemeyecektir” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Türkiye Büyük Millet Meclisinin 28'inci
Dönem 3'üncü Yasama Yılı açılışında konuş-

tu. Milletvekillerine hitap eden Erdoğan, Türkiye
Büyük Millet Meclisinin 28'inci Dönem 3'üncü Yasama
Yılı'nın hayırlı olması temennisinde bulundu.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Sözlerimin hemen başın-
da 104 yıllık tarihi boyunca Meclisimizde görev yap-
mış milletvekillerimizden ebediyete irtihal edenlere
Mevla'dan rahmet diliyorum. Büyük Millet Meclisimizin
İlk Başkanı, Cumhuriyet'imizin kurucusu Gazi Mustafa
Kemal Atatürk'ü ve Kurtuluş Savaşı'mızın tüm gazi ve
şehitlerini bugün bir kez daha saygıyla yâd ediyorum.
14 Mayıs 2023'te, milletimizin takdiriyle teşekkül eden
28'inci Dönem Meclisimiz, ilk 2 yasama yılında
gerçekten yoğun bir faaliyet içinde oldu. Meclisimizin
tüm mensuplarına şahsım ve milletim adına şükran-
larımı ifade etmek istiyorum” dedi. Bu yıl ve
önümüzdeki yasama yıllarında da Meclisin gayretli,
özverili bir çalışma dönemi geçireceğini, milletin ihtiy-
acı olan kanunları çıkaracağını ifade eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ”Yeni yasama yılının,
uyum, uzlaşma, karşılıklı anlayış ve hoşgörü içinde,
hepiniz için, özellikle aziz milletimiz için hayırlı,
bereketli, verimli bir yıl olmasını Cenab-ı Allah'tan
niyaz ediyorum. Bu yüksek şuurla milletimize hizmet
edecek siyasi partilere, bütün milletvekili
arkadaşlarımıza, Meclisimizin tüm çalışanlarına yeni
yasama yılında başarı dileklerimi iletiyorum” değer-
lendirmesinde bulundu.

"Meclisimiz, Gazi ünvanını bileğinin
gücüyle elde etmiştir”

Türkiye'nin devlet ve parlamento tecrübesi bakımın-
dan asırlara sari bir birikime sahip olduğunu ifade
eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, ”Şunu gururla ifade
etmeliyim ki; yüzyıllar boyunca onlarca devlet kurmuş
olan milletimiz, 11'inci yüzyılda kurulan Büyük
Selçuklu Devleti'nden bugüne kadar süren kesintisiz
devlet tecrübesiyle, dünya üzerindeki istisnai milletler-
den biridir. İnşallah, devletimiz, ebed-müddet baki ola-
caktır. Aynı şekilde, bölge ülkeleriyle kıyaslandığında,
parlamento tecrübemiz de 1876 gibi oldukça erken bir
dönemde başlamış, zaman zaman inkıtaya uğrasa da
günümüze kadar gelmiştir. Tıpkı devletimiz gibi, bir
şura makamı, bir meşveret ve istişare makamı olarak
Meclisimiz, milletimizin hürriyetinin ve istiklalinin
somut nişanesi olarak inşallah ebed-müddet var ola-
cak, daima açık kalacak, milletimize daha nice senel-
er alnının akıyla hizmet edecektir. Kurtuluş Savaşımız
sırasında, düşman kuvvetlerinin çok yaklaşmasına
rağmen Meclisimiz çalışmalarını cesaretle, fedakârlık
ve sarsılmaz bir imanla ifa etmiştir. Meclisimiz, Gazi
unvanını bileğinin gücüyle elde etmiştir” şeklinde
konuştu.

"Bir nevi 'yamalı bohçaya' dönen 82
Anayasası'nın miadı artık dolmuştur"

“15 Temmuz gecesi, işgal kuvvetlerinin hain uşakları
tarafından ele geçirilmeye çalışılan ve bombalanan
Meclisimiz, milletvekillerimizin kahramanca direnişi
sayesinde hem milletimize cesaret vermiş, hem ken-
disini savunmuş, böylece Gazi ünvanını bir kez daha
teyit etmiştir" diyen Erdoğan, ”Burada şunu öncelikle
vurgulamak isterim: Bu Meclis, 104 yıllık tarihi boyun-
ca, şartların en çetin olduğu dönemlerde bile bir
çözüm yolu, bir çıkış yolu bulmayı başarmıştır. Bu
Meclis, tüm zorluklara rağmen hemen arkamızda
yazan 'Hakimiyet kayıtsız şartsız milletindir' şiarına
hakkıyla sahip çıkmıştır. Yine bu Meclis, milletimizin
ufkunu genişletecek, barışı ve demokrasiyi güçlendi-
recek, ekonomik büyüme ve refaha, en önemlisi de
özgürlüklere daha fazla alan açacak, Cumhuriyet tari-
himizin en kuşatıcı anayasasını yapma tecrübesine,
bilgisine ve kudretine ziyadesiyle haizdir. 12 Eylül
Askeri Darbesi sonrasında, silahların gölgesinde milli
iradeye dayatılan mevcut anayasa, Meclisimiz ve mil-
letimize biçilmiş dar bir gömlektir. 1982'den beri
yapılan irili-ufaklı 20'den fazla değişiklik, milletin mev-
cut anayasadan memnuniyetsizliğini açıkça göster-
mektedir. Bir nevi 'yamalı bohçaya' dönen 82
Anayasası'nın miadı artık dolmuştur. Türkiye'nin,
21'inci yüzyılda büyük hedef ve iddialarını gerçek-
leştirmesi ancak yeni, uzlaşmacı, özgürlükçü, katılım-
cı, sivil bir anayasa ile mümkündür. Demokrasimizin
yeni anayasa ihtiyacının günden güne kendini daha
fazla belli ettiğini görüyoruz” ifadelerini kullandı.

"Millet varsa devlet vardır; devlet varsa,
millet varlığını idame ettirir"

AK Parti ve Cumhur İttifakı olarak, yeni anayasayla
ilgili kendi hazırlıklarını, çok titiz bir şekilde yaptıklarını
belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Ama bu demek

değildir ki diğer tüm fikirlere kapımızı kapatıyoruz.
Yeni anayasanın hazırlık sürecinde her türlü fikre
saygı duyarız, her düşünceyi ilgiyle dinleriz, her yapıcı
teklifi hayırhahlıkla değerlendiririz. Yeni anayasanın
kutuplaştırıcı değil uzlaştırıcı, ayrıştırıcı değil birleştiri-
ci, yasakçı değil özgürlükçü olması; farklılıklarda değil
ortak noktalarda buluşturması temel ve sarsılmaz
ilkemizdir. Milleti ve devleti birbirinden ayrı düşünmek
mümkün değildir. Millet varsa devlet vardır; devlet
varsa, millet varlığını idame ettirir. Devlet, milletin
üzerinde değildir; millet de devletsiz ayakta ve hayat-
ta kalamaz. Ne devletimizin zayıflatılmasına, ne mil-
letimizin bu yolla ayrıştırılmasına eyvallah etmeye-
ceğimiz bilinmelidir. Milletin refah ve huzurunun,
bununla birlikte daha fazla hürriyetin, devletimizi daha
da güçlendireceği kanaatindeyiz” dedi.
"Tüm partileri ve milletvekillerini, toplumumuzun
tüm kesimlerini, Türk demokrasisini yeni ve sivil
bir anayasa ile taçlandırma mücadelemize omuz
vermeye davet ediyorum"
Yeni anayasanın, devleti ve milleti ayrı yerlere koyan
değil, devlet ile milleti buluşturan, kucaklaştıran, kay-
naştıran niteliklere haiz olması gerekliliğine vurgu
yapan Cumhurbaşkanı Erdoğan, Anayasa çağrısında
bulunarak, "Şuna tüm kalbimle inanıyorum. Milletin
muazzez iradesini temsil eden insanlar olarak,
insanımızın hiçbir ferdini dışlamadan, hiçbir ferdin
özgürlüğünü kısıtlamadan, azami müştereklerde
buluşturan bir anayasayı yazabilir, yapabilir, Allah'ın
izniyle bu Yüce Meclis eliyle hayata geçirebiliriz. Yeni
yasama yılında, milletimizin ve Meclisimizin, yeni bir
anayasa inşası için daha fazla gayret göstereceğine
inancımız tamdır. Biz, bugüne kadar her fırsatta dile
getirdiğim gibi, yeni anayasa sürecinde yapıcı davran-
maya devam edeceğiz. Bugün bir kez daha tüm parti-
leri ve milletvekillerini, toplumumuzun tüm kesimlerini,
Türk demokrasisini yeni ve sivil bir anayasa ile taç-
landırma mücadelemize omuz vermeye davet ediyo-
rum" açıklamasını yaptı.

"Milleti huzur, refah ve güvenlik 
içinde tutan adalettir"

Tabiat gibi, toplumların, devletlerin de bir düzene,
nizama, bir sisteme sahip olduğunun altını çizen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ”Esasen, düzen, devletin
ve milletin temel direğidir. Düzeni sağlayan kanundur.
Kanunun ruhu ise adalettir. Adalet mülkün temelidir.
Bir devleti var eden ve ayakta tutan adalettir. Milleti
huzur, refah ve güvenlik içinde tutan adalettir. Devleti
her türlü tehditten koruyacak olan adalettir. Ekonomiyi
büyütecek, eşit dağılımı sağlayacak, çalışanı,
çalıştıranı, üreticiyi, tüccarı, sanayiciyi mutlu edecek
olan yine adalettir” dedi.

"Şeyda Yılmaz başta olmak üzere, tüm
şehitlerimize aziz milletim adına minnet 

duygularımı ifade etmek istiyorum"
Suçlu ile masum birbirinden ayırt edilmezse, suçlu
elini kolunu sallayıp gezerken, masum cezalandırılır-
sa adaletin sarsılacağını, adalet sarsılırsa, devlet
sarsılacağını, devlet sarsılırsa, milletin bekasının
tehlikeye gireceğini ifade eden Cumhurbaşkanı
Erdoğan, ”Şunu özellikle ifade etmek isterim; kolluk
kuvvetlerimiz ve yargı camiamız, adaletin tecellisi için
çok büyük bir gayret ve özveriyle çalışmaktadır. Bu
vesileyle, geçtiğimiz hafta menfur bir saldırı neticesi
şehit edilen, polis kızımız Şeyda Yılmaz başta olmak
üzere, tüm şehitlerimize aziz milletim adına minnet
duygularımı ifade etmek istiyorum. Sınırlarımız içinde
ve dışında canları pahasına mücadele eden güvenlik
güçlerimizin her birini 'Rabb'im muhafaza buyursun'
diyorum. Polisiyle, jandarmasıyla, bütün emniyet teşk-
ilatımıza, bu yüce çatı altında, bu önemli günde tüm
milletimiz adına şükran duygularımızı ifade ediyor, en
kalbi selamlarımızı gönderiyorum. Aynı şekilde,
vatanımızı her türlü harici tehdide karşı koruyan

kahraman ordumuzun yiğit mensuplarına da
teşekkürlerimizi ifade ediyorum" diye konuştu.
"Yargı mensuplarımız ile Türk milleti adına karar

veren mahkemelerimizin tehdit 
edilmesine, hiçbirimiz müsaade etmemeliyiz”

Emniyet güçlerinin de silahlı kuvvetlerin de kanunların
kendilerine çizdiği sınırlar dahilinde, hukuk ve
demokrasi çerçevesinde vazifelerini ifa etmeyi
sürdüreceklerinin altını çizen Cumhurbaşkanı
Erdoğan, ”Tekrar ediyorum: Düzen, yani hukuk, yani
adalet, devletimizin ve milletimizin temel dayanağıdır,
temel direğidir. Askerimizin ve kolluk birimlerimizin
güven içinde kalması için devletimiz her türlü fedakar-
lıkta bulunmaktadır, imkanlar ölçüsünde daha
fazlasını da yapacaktır. Kanun ve düzen dışına çıkan-
lar ise, adaletin tesisi, devletimizin bekası adına, hiç
tereddüt edilmeksizin, yargı karşısına çıkacaklardır.
Bu arada, yargı mensuplarımızın da görevini kanunlar
ve hukuk çerçevesinde yerine getirdiği özellikle hatır-
latmak isterim. Mevcut kanunları uyguladıkları ya da
kanunların sınırları içinde kaldıkları için hiç kimse
yargı camiamızı yıpratmaya, gündeme gelmek
uğruna mahkemelerimizi baskı altına almaya kalkış-
mamalıdır. Yargı mensuplarımız ile Türk Milleti adına
karar veren mahkemelerimizin tehdit edilmesine,
hiçbirimiz müsaade etmemeliyiz” ifadelerini kullandı.

"İnşallah el birliği içinde çalışarak,
adalet ve güvenlik hizmetlerimizin 

standardını daha da yükselteceğiz"
Erdoğan, ”Şayet polisin, jandarmanın, savcı ve
hakimlerin, suçu önleme, suçu cezalandırma, karar
ve infaz konusunda sıkıntıları varsa, şüphesiz bu,
evvelemirde kanunların konuşulmasını gerektirir.
Kanun koyucu ise milletimiz adına Türkiye Büyük
Millet Meclisidir. Meclisimiz, yeni yasama yılında,
suçun önlenmesine, infaz ve ıslah konusuna daha
fazla eğilmeli, milletimizin giderek yükselen taleplerine
daha çok kulak vermelidir. Bakanlıklarımız ve kurum-
larımızla birlikte, Meclisimizin bu hususta daha has-
sas bir yaklaşım içinde olacağına yürekten inanıyo-
rum. Yürütme ve yasama organları olarak inşallah el
birliği içinde çalışarak, adalet ve güvenlik hizmetlerim-
izin standardını daha da yükselteceğiz” açıklamasını
yaptı.

"Geçen yıl gündemimizin üst
sıralarında yer alan birçok meseleyi 

geride bıraktık ve bırakıyoruz"
Asrın felaketi olan 6 Şubat depremlerine ve bölgedeki
sıcak çatışmalara rağmen, ekonomide belirledikleri
hedeflere kararlılıkla ilerlediklerini belirten
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ”14-28 Mayıs seçimleri
sonrasında uygulamaya başladığımız istikrar ve
reform programımız meyvelerini veriyor. Ekonomi pro-
gramımızda, Meclisimizin de desteği ile son bir yılda
önemli mesafe kat ettik. Geçen yıl gündemimizin üst
sıralarında yer alan birçok meseleyi geride bıraktık ve
bırakıyoruz. Burada fikir vermesi açısından bazı
rakamları sizlerle kısaca paylaşmak istiyorum.
Merkez Bankamızın geçen sene Mayıs'ta 98,5 milyar
dolar olan brüt rezervleri, bugün 156 milyar doları
aşarak Cumhuriyet tarihinin en yüksek seviyesine
ulaştı” dedi.

"Bu sene 60 milyon turist sayısı, 60 
milyar dolar turizm geliri hedefliyoruz"

Türkiye'nin artık rezerv meselesi olmadığını vurgu-
layan Cumhurbaşkanı Erdoğan, bir diğer kronik sorun
olan cari açığı sürdürülebilir bir düzeye çektiklerini
belirterek, "Geçen yıl 57 milyar dolar olan cari açık,
gayretlerimiz neticesinde, Temmuz'da 20 milyar
doların altına indi. 2023'te ihracatımız 256 milyar
dolarla rekor kırdı. İhracattaki güçlü performansımız
2024'te de devam ediyor. Yıllık ihracat Ağustos'ta 262
milyar dolarla tarihimizin zirvesine çıktı. Turizmde,
2023 yılını rekor ziyaretçi sayısı ve geliriyle kapattık.
Bu sene 60 milyon turist sayısı, 60 milyar dolar turizm
geliri hedefliyoruz; inşallah bu hedefimizi de tuttura-
cağız. Son bir yılda 1 milyon 105 bin ilave istihdam
imkânı oluşturduk" değerlendirmesinde bulundu. Milli
gelirin 1 trilyon dolar sınırını geçerek, 1 trilyon 119
milyar dolara ulaştığını böylece, milli gelirde çok kritik
bir psikolojik eşiği daha aşmayı başardıklarını
söyleyen Erdoğan, “2024 yılında kredi notu üç büyük
kuruluş tarafından artırılan tek ülke Türkiye oldu.
Ekonomimizin temel göstergelerindeki iyileşmeye
bağlı olarak ülkemizin risk primi de düşüyor.
Bankacılık ve reel sektörümüzün dış borç çevirme
oranları yükseldi. Türkiye'yi, daha çok siyasi sebepler-
le alındığı gri listeden de çıkardık. Yine bu süreçte, 6
Şubat depremlerinin Türk ekonomisine getirdiği 104
milyar dolarlık ilave faturaya rağmen mali disiplinden
taviz vermedik. 'Kim ne vadediyorsa benden beş
fazlası' siyasetinin seçim meydanlarını esir aldığı 31
Mart sürecinde popülizme asla tevessül etmedik.
Kararlı duruşumuz sayesinde, hamdolsun, enflasyon-
da kalıcı düşüş trendine girmiş bulunuyoruz” açıkla-
masını yaptı.

"Ekonomi programımıza katkı
sunacak her türlü öneriye açığız"

Son üç ayda yıllık enflasyonun 23,5 puan gerilediğini
dile getiren Cumhurbaşkanı Erdoğan, gıda enflasy-
onunun da 4 yıl sonra ilk kez aylık bazda negatife
döndüğünü kaydetti. Cumhurbaşkanı Erdoğan,
önümüzdeki aylarda enflasyondaki düşüşün devam
edeceğini ve milletin bu düşüşü çarşıda, pazarda,
alışveriş sepetinde, mutfağında daha fazla hissede-
ceğini aktaran Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları kay-
detti;“Her zaman söylüyorum: Bizim bir tane gün-
demimiz var; o da vatandaşımızın refahını ve alım
gücünü kalıcı biçimde artırmaktır. Ne yapıyorsak,
sadece bunun için yapıyoruz. Hangi özveride
bulunuyorsak, bunun için bulunuyoruz. Yakın çevrem-
iz istikrara kavuştukça, inşallah biz de rahatlayacak,
çok daha iyi yerlere geleceğiz. Şu hususu büyük bir
memnuniyetle vurgulamak isterim: Kovid19 salgınıyla
başlayan, bölgemizdeki savaşlarla devam eden, asrın
felaketinin de etkisiyle sarsılan makro dengeleri hızla
iyileştiriyoruz. Türkiye'yi yatırım, istihdam, üretim, ihra-
cat ve cari fazla yoluyla kaliteli büyütme stratejimizi
uygulamaya devam edeceğiz. Her fırsatta ifade
ettiğim gibi, ekonomi programımıza katkı sunacak her
türlü öneriye açığız. Ancak uyguladığımız programa
olan inancı zayıflatmaya dönük söylemleri tasvip
etmiyoruz. Kabul edelim ki eleştiri ayrıdır, ekonomik
tetikçilik ayrıdır.”>>İHA
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20cmx16,5cmx8cm prizmatik normal çimentolu her renk ve ebatta buhar kürlü beton kil-
itli parke taşı mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2024/1286901
1-İdarenin
a) Adı :KOCAÖZ BELEDİYESİ
b) Adresi :KOCAÖZ KASABASI FATİH MAHALLESİ 

KURTULUŞ CADDESİ NO:6/1 
ÇOBANLAR/AFYONKARAHİSAR 03107 
KOCAÖZ ÇOBANLAR/AFYONKARAHİSAR

c) Telefon ve faks numarası :2722634236 - 2722634319
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :20cmx16,5cmx8cm prizmatik normal çimentolu 

her renk ve ebatta buhar kürlü beton kilitli 
parke taşı

b) Niteliği, türü ve miktarı :20000 m² 8 cm kalınlığında Kilitli Beton 
Parke Taşı
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokü-

manı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Kocaöz Belediyesi Şantiye Alanı
ç) Süresi/teslim tarihi :İhale Konusu malzemeler, sözleşme 

tarihinden itibaren 40 gün içinde idareye
teslim edilecektir.

d) İşe başlama tarihi :SÖZLEŞME İMZALANMASINA MÜTEAKİP
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :25.10.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri :KOCAÖZ BELEDİYESİ TOPLANTI SALONU
(e-tekliflerin açılacağı adres)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzala-
narak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 40 (Kırk) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen
isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir. 

8 CM KİLİTLİ PARKE TAŞI SATIN ALINACAKTIR
KOCAÖZ BELEDİYESİ

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de          BASIN :2098544

Artuk şirketler grubu,
Çakırköyspor’a sponsor oldu 
Artuk Şirketler Grubu

Afyonkarahisar’da
Süper Amatör Lig’de

mücadele eden
Çakırköyspor’a 

sponsor oldu. 

Sporun ve sporcunun her zaman yanında olan
Artuk Şirketler Grubu, Süper Amatör Lig’in başarılı
ve iddialı takımlarından biri olan Çakırköyspor’a

sponsor oldu. Sponsorluk anlaşması ise Çakırköyspor
Kulüp Başkanı Selahattin Bayramoğlu ve Artuk Şirketler
Grubu Genel Koordinatörü Koray Gürbüz arasında imza-
landı. Yapılan sponsorluk anlaşması sonrasında açıkla-
malarda bulunan Çakırköyspor’un başarılı Kulüp Başkanı
Selahattin Bayramoğlu: “Hedefimiz bu sene Süper Amatör
Lig’de şampiyon olmak. Mevcut kadromuzun büyük bir
kısmını koruduk, hatta takımımıza bu yıl birçok takviye de
yaptık. Bugün de Afyonkarahisar’da son yıllarda yıldızı
parlayan ve kendisinden övgü ile söz ettiren ilimizin önem-
li şirketlerinden Artuk Şirketler Grubu ile bir sponsorluk
anlaşması yaptık. Takımımız artık daha güçlü. Bu sene
inşallah yine şampiyon olacağız. Yapmış olduğumuz bu
önemli sponsorluk anlaşmasının Artuk Şirketler Grubu ve
Çakırköyspor’a hayırlı olmasını diliyorum. Buradan Artuk
Şirketler Grubu Yönetim Kurulu Başkanı Önder Artuk
Bey’e teşekkürlerimi sunuyorum”dedi. 

“ÜÇ YILDA İKİ ŞAMPİYONLUK YAŞADIK”
Bu yılda süper amatör ligde hedeflerinin şampiyonluk
olduğunu ifade eden Çakırköyspor’un başarılı Kulüp
Başkanı Selahattin Bayramoğlu: “Güzel bir yönetim kurulu
kadromuz var. Herkes işin içine girmiş durumda. Zaten bir-
lik olmadan da başarı gelmiyor. Biliyorsunuz biz yaklaşık
üç yıl önce kurulan bir kulübüz. Üç yılda iki şampiyonluk
yaşadık. Bu yılda süper amatördeyiz. İyi bir kadro yapılan-
masıyla bu senede ligde güzel bir mücadele vereceğiz.
Takımdaki son durumdan biraz bahsedelim. Şu anda
kadro yapılanmamız bitti. Biz yaklaşık olarak 2 ay önce
transfer görüşmelerimize başlayıp kadromuzu şekil-
lendirmiştik. Biraz erken başlanmanın avantajını yaşaya-
cağız gibi duruyor. Çünkü yaklaşık bu 2 aylık süre zarfın-
da 16 antrenman 7 hazırlık maçı yaptık. Lig’de bu yıl da
hedefimiz şampiyonluk ”dedi. 

“SON YILLARDA YILDIZI PARLAYAN BİR ŞİRKET”
Başkan Selahattin Bayramoğlu: “Bugün Artuk Şirketler
Grubu ile bir sponsorluk anlaşmamız var. Biraz da bu
konudan bahsetmek istiyorum.  Artuk Şirketler Grubu
Yönetim Kurulu Başkanı Önder Artuk Bey ile bizim
dostluğumuz çok eski. Sağ olsun bizi kırmadı bu konuda
da ve kulübümüze sponsor oldu. Önder Bey, her sosyal
projede olduğu gibi spora da desteğini bizim aracılığımızla
göstermiş oldu. Artuk Şirketler Grubu, zaten son yıllarda
yıldızı parlayan bir şirket. O yüzden bu şekilde spora da
destek vermesi açıkçası bizi mutlu etti. Bizim takımımıza
destek veriyor olması ise ayrıca mutlu etti bizi. Önder Bey
her zaman sporun ve sporcunun yanında olduğunu bir kez
daha gösterdi. Kendisi biliyorsunuz zaten özel okul sahibi.
RSP Teknik Koleji’nde de öğrencilerinin her branşta sportif
başarılarını her yıl görüyor ve duyuyoruz. O yüzden
açıkçası bizim talebimize de duyarsız kalmayacağını

düşünerek Önder Bey'e böyle bir teklifte bulunduk, kabul
ettikleri için de teşekkür ederiz. Sponsorluk anlaşmamızın
hayırlı olmasını diliyorum ”dedi. 

“BAL LİGİ ZOR BİR LİG”
Sponsorlukların devamı noktasında da açıklamalarda
bulunan Çakırköyspor Kulüp Başkanı Selahattin
Bayramoğlu: “Sponsorluk noktasında elbette yeni plan-
larımız var. Bir üst Lig’e çıktığımız takdirde burası bam-
başka bir dünya. Bir üst lig bal ligi. Bal ligi çok daha zor.
Bunun için de bugünden zaten planlarımız var. Hatta biz
kulübü kurduğumuz dönemde bal ligine çıktığımız takdirde
ne yaparız diye düşündüğümüzde yani 3 yıl öncesinden
aslında bunu planlıyorduk. Sponsorluk kısmını da o gün
planlıyorduk. Bal ligine çıktığımız takdirde de benzer şek-
ilde sponsorluk anlaşmalarımıza devam edeceğiz. Çünkü
bu liglerde bütçeler çok fazla”dedi. 

“TRANSFER SÜRECİNDE FUTBOLCU 
KARAKTERİ BİZİM İÇİN ÇOK ÖNEMLİYDİ” 

Takım kadrosu ve bu yıl yapılan transferler hakkında da
açıklamalar yapan Başkan Bayramoğlu: “Aslında geçen
yıldan biz play off grubunda süper amatörün kadrosunu
şekillendirirken ona göre takviyeler yapmaya çalıştık. Play
off grubunda Ahmet Yasin Lüleci’yi kadromuza dahil
etmiştik. Yine bünyemizde tuttuk. Oğuzhan Türk, Serdar
Başpınar, Saruhan Dinç gibi hem kendi köylümüz olup
hem de geçen yıllar kadromuzda olan aslında iskelet
kadromuzu koruduk. Sonrasında ise Dişli Belediye'de
geçen yıl oynayan Saadettin Arslan, Hadi Yücel, Lütfi
Solak gibi isimleri takımımıza dahil ettik. Akabinde Şuhut
Hisar Spor’da geçen yıl futbol oynamış İbrahim Şen dahil
oldu aramıza. Yine Kocaöz Belediyespor'da oynayan
Furkan Okcu, Abdullah Adam, Aziz Öncür bu sene yine
bizle birlikte olacak. Yani takviyelerimizin hepsi de bu ligi
bilen, kendini bu ligde ve Afyon amatöründe kanıtlamış
kişiler. Ama biz transferlerimizi yaparken de öncelikle şuna
dikkat ettik. Bizim için sadece futbol oynuyor olması önem-
li değil, karakterler de çok önemli. Açıkçası biz transferde
bu konuya çok dikkat ettik. Oyuncularımızı seçerek trans-
ferlerimize dahil ettik. Çünkü bizim içimize dahil olacak, bu
camiaya dahil olacak kişilerin dışarıda da bizi doğru temsil
etmesi gerekiyor. Saha içerisinde de aynı şekilde buna çok
dikkat ederek bir kadro oluşturmaya çalıştık” dedi. 

“TARAFTARLARIMIZ BİZİ HİÇ BİR 
ZAMAN YALNIZ BIRAKMADI” 

Taraftara da mesaj gönderen Başkan Selahattin
Bayramoğlu: “Taraftarımız bizi hiçbir zaman yalnız bırak-
mıyor. Biliyorsunuz biz aynı zamanda Afyon Kuzey Kale
tribünün çekirdek kadrosunu Çakırköy'den oluşturduk.
Yani tribüncülüğü bilen bir köyüz aslında. Bizim tribünler-
imiz renkli oluyor. Taraftarlarımızın bizi şimdiye kadar yal-
nız bırakmadıkları gibi bu yılda yine yalnız bırakmayacak-
larını biliyoruz. Onlardan yine her zamanki desteklerini
bekliyoruz ”dedi.  >>HÜDAYİ ACAR

İLAN
Afyonkarahisar Sinanpaşa
Ahmetpaşa Beldesinde Saatte
15 Ton Yem Yapma Kapasiteli
Sahibinden Kiralık 
Yem Fabrikası
İletişim : 0532 416 91 17
Adres: Gölcük Mah.No:24
Ahmetpaşa/Sinanpaşa
/Afyonkarahisar
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GGEERRÇÇEEĞĞİİ  AARRAATTMMAAYYAANN  TTAATTBBİİKKAATT  
Afyonkarahisar’da AFAD koordinesinde Türkiye Afet Müdahale Planı (TAMP) kapsamında

gerçeği aratmayan deprem tatbikatı gerçekleştirildi. Tatbikatta senaryo gereği yapılan 
arama kurtarma çalışmalarındaki koordinasyonun önemine dikkat çekildi.  

Afyonkarahisar İl Afet ve Acil Durum
Müdürlüğü tarafından, 2024 yılı TAMP
çerçevesinde bir saha ve masabaşı tat-

bikatı düzenlendi. Tatbikat, AFAD eğitim
alanında gerçekleştirildi ve Afyonkarahisar
Işıklar kasabası meydana gelebilecek olası
bir 6.1 büyüklüğündeki depreme karşı alı-
nacak önlemler ve müdahale süreçlerini kap-
sadı. Tatbikata Vali Kübra Güran Yiğitbaşı
AFAD yöneticilerinin yanı sıra kamu kurum ve
kuruluşlarının temsilcileri de katılım sağladı.
23 kurumun katıldığı tatbikatta toplamda 1200
arama kurtarma çalışanı ve gönüllüsü görev
aldı. Tatbikatta, olası afetlere karşı kriz anında
yapılması gerekenler üzerine odaklanıldı.

Senaryo gereği simüle edilen deprem sırasında
ekiplerin koordinasyon becerileri, iletişim
kabiliyetleri ve afet yönetimi süreçleri test edildi. 

KOORDİNELİ ÇALIŞMALARLA
DEPREMZEDELER KURTARILDI 

Tatbikatta senaryo gereği kaza sonrası yanan
araca itfaiye ekipleri müdahale ederek
söndürdü. Araç içerisindeki yaralılar çıkartılarak
hastaneye sevk edildi. Yine senaryo gereği
depremde yıkılan enkazdan depremzedeler
arama köpeklerinin de desteğiyle ekipler tarafın-
dan çıkartılarak güvenli alanda kurulan sahra
hastanelerine götürüldü. Gaz, elektrik, su gibi
arızalar ekipler tarafından koordine edilerek
çözümlendi. 

Kriz anında 
yapılması 
gerekenler 
üzerine 
odaklanıldı EKSİKLERİMİZİ GİDERMEK

İÇİN TATBİKAT YAPTIK 
Tatbikat sonrası açıkla-

malarda bulunan Vali
Kübra Güran Yiğitbaşı, tat-
bikatta bin 200 çalışan ve
gönüllünün sahada görev
aldığını söyledi. Yiğitbaşı
konuşmasına şöyle
devam etti:
“Tatbikatımızda tüm
kurumlarımızın, vatan-
daşlarımızın ve basın
mensuplarımızın da farkın-
dalığını arttırmak istedik.
Aynı zamanda bizim 23
tane ayrı çözüm kurumu-
muz var. Bunlardaki bütün
gönüllülerimizin,
STK’larımızın da bir uygu-
lama yaparak çalışma
alanlarıyla ilgili eksiklikleri
varsa daha da iyileştire-
bileceğimiz noktalarımız
varsa bunları çözmek
adına bir araya gelerek
böyle bir tatbikat yaptık. 6
ayrı ilde bölgesel olarak

biz de yerel olarak hem-
masa başı hem saha tat-
bikatı gerçekleştirmiş
oluyoruz. Sabah erken
saatlerde başladık,
masabaşı tatbikatımıza
bütün çözüm ortaklarımıza
söz vererek hem 6 şubat
depremlerindeki tecrü-
belerimizi de konuştuk. O
yönde bizim böyle yerel
bir afet deprem yaşa-
mamız durumunda biraz
daha somut olarak değer-
lendirmiş olduk. Saha tat-
bikatımızda 23 çözüm
gurumuzdan toplamda 16
bin personelden 1200’ü
sahadaydı. Her senaryo
ayrı ayrı işlendi burada.
Masabaşında 800 kişi ile
tatbikatımızı yaptık. 90
ekibimiz var şu anda. 57
taşıtımız 57 ekipman ve
23 ana çözüm ortağımız
var.”  

KOORDİNELİ HAREKET ETMENİN
ÖNEMİNİ GÖRMÜŞ OLDUK 

Tatbikatta senaryo gereği birçok sahne
gördüklerini ifade eden Vali Yiğitbaşı
konuşmasının devamında şu ifadelere
yer verdi: “Yüksek katlı binadan bir
vatandaşımız kurtarıldı hatta onun evcil
hayvanı da aynı şekilde kurtarıldı. Yine
tatbikatın devamında göçük altında
kalan vatandaşlarımız kurtarıldı. Diğer
taraftan arama kurtarma ekiplerine yine
hassas burunlu köpekler de destek

verdi. Ekiplerimizin koordineli olarak
birlikte hareket etmesi işbirliği içinde
çalışmasının ne kadar kıymetli ve
önemli olduğunu bir kez daha gördük.
Ben bu tatbikatın çok önemli olduğunu
düşünüyorum. Hepimizin birbirimize ne
kadar ihtiyacı olduğunu ve tüm ekip-
lerin koordineli hareket etmesinin öne-
mini görmüş olduk.” 
>> İBRAHİM ARTIÇ 

Vali Yiğitbaşı 
traktör sürücülerine
reflektör dağıttı
İl Jandarma Komutanlığı ekipleri
sürücüleri bilgilendirmeye devam
ediyor. Vali Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı, jandarma ekipleriyle
birlikte traktörlerin gece/gündüz
görünürlüğünü arttırmak 
amacıyla “Reflektör Tak 
Görünür Ol” faaliyeti kapsamında
reflektör dağıtımı yaptı.
Genel trafik kurallarını da bir kez daha hatırlatan Valimiz
Yiğitbaşı, daha huzurlu bir Afyonkarahisar için sürücüleri
kurallara uymaya davet etti.

Reflektör dağıtımı öncesi bilgiler veren İl Jandarma
Komutanı J.Alb. Tolga Yağan, “Reflektör konusunda
tarım araçlarında eksiklik söz konusu ve buna bağlı
olarak trafik kazalar meydana geliyor. Geçtiğimiz yıl
içerisinde meydana gelen kazalar görünürlük eksiliğin-
den yani reflektör olmamasından kaynakladır. Bizler de
hem vatandaşlarımıza destek olmak hem reflektör
eksikliğini tamamlamak hem de bunun diğer tüm
çiftçilere farkındalık oluşturması amacıyla öyle bir etkin-
lik düzenleme ihtiyacı hissettik. Reflektör hayat kurtaran
bir mesele” dedi. 

Reflektör kullanım konusunda
hassas olunması gerektiğini
söyleyen bu konuda duyarlılık
isteyen Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı, “Bugün bura-
da trafik kazalarımızın önemli
sebeplerinden 51 traktörün kazaya karıştığı ve bunların
4 can kaybına ve 60 yaralanmaya sebep olduğu kazalar
olmasında hareketle bu konuda bir farkındalık oluştur-
mak istedik. Bölgemizde tarım aletleri ve traktörler çok
yoğun kullanılıyor. Bizler bu konuyu İl Jandarma
Komutanımızla incelediğimizde en fazla gece saat-
lerinde ve ışıklandırmanın az olduğu zamanlarda bu
kazaların yaşandığını fark ettik. Bizlerde bugün Taşoluk
beldemizde, çevre köyleri de destekleyecek şekilde
reflektör dağıtımı yaparak bu tür kazaların önüne
geçmek istedik.  İnşallah şimdiden sonra vatan-
daşlarımızın reflektör kullanımına daha fazla dikkat
etmesini ve bu konuda hassas davranmalarını istiyoruz.
Karanlıkta trafikte olmamaları da koruyucu tedbir ola-
caktır. Karanlıkta trafiğe çıkınca da reflektör kullanmaya
dikkat edelim. Bizler için hepinizin hayatı çok kıymetli.
Lütfen sizler de dikkat edin ve bu tür trafik kazaları hep
birlikte en aza indirelim” diye konuştu. Vali Yiğitbaşı,
vatandaşlara tek tek reflektör dağıtımı yaparak, bir kez
daha trafik kuralları konusunda uyardı. 
>>HÜDAYİ ACAR

KAZALARIN ÖNEMLİ BİR SEBEBİ
REFLEKTÖR EKSİKLİĞİNDEN

KAZALARIN ÖNÜNE GEÇMEK İSTİYORUZ


